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Interpelacja w sprawie podjęcia działań zmierzających do remontu oraz zmiany organizacji  ruchu

ulicy Energetyków w Lublinie.

      Zwracam się do Pana Prezydenta w sprawie  podjęcia działań zmierzających do remontu ulicy 
Energetyków oraz zmiany organizacji ruchu, uporządkowania tej ulicy i pasów drogowych, w szczególności 
w obrębie ulicy sąsiadującej z Lubelskim Urzędem Celno-Skarbowym.

Przedmiotowa ulica jest bardzo mocno eksploatowana przez tabor ciężki tj. pojazdy ważące nawet 
kilkadziesiąt ton i jest w bardzo złym stanie technicznym. Duże pojazdy ciężarowe stoją często bezpośrednio
na ulicy, przed wjazdem na plac oddziału celnego, tamując ruch drogowy i niszczą nawierzchnię drogi. 
Na ulicy brak jest znaków z zakazem zatrzymywania się i postoju, a pasy drogowe oraz zieleni są 
systematycznie rozjeżdżane przez pojazdy szukające miejsc parkingowych.

Praktycznie w całości, pojazdy te są obsługiwane przez tutejszy oddział celny. Niestety kierownictwo służby 
celno-skarbowej nie jest zainteresowane podjęciem działań w celu prawidłowego i bezpiecznego 
zorganizowania ruchu na tej ulicy, chociaż tak jak wspomniałem pojazdy te są docelowo obsługiwane 
właśnie przez służbę celną. 

 Z wyrazami szacunku 

     /-/  Piotr Choduń










